
Az új lépcsősor 

 

Tamás bácsi múlt héten megkért, hogy mint aktív fotókörös, készítsek fényképet az 

emeletre vezető lépcsőről. Bevallom, nem igazán értettem, mi szükség van erre, de 

Tamás bácsi kérése parancs számunkra. 

 

Hétfőn reggel, még álmosan, a hétvégén töprengve léptem be az iskolába. Először fel sem 

tűnt, mi olyan más. Viszont kisebb csoportokat láttam a folyosón, mindenki felfelé 

nézegetett.  

A mindenit! A lépcsők! Minden fokon egy-egy motiváló gondolat, egy köszönés. Vittem 

fel a kabátomat, de ezúttal háromszor olyan lassan értem fel a termünkhöz, hiszen 

olvastam.  

Nekem nagyon tetszik a lépcső. Hangulatos lett tőle az iskola, élettelivé vált a korábban 

szürke, unalmas lépcsősor. A színek váltakoznak, a széleken pedig a suli logója látható.  

Nagyon jó, hogy rövid tanácsokat, bíztató sorokat, felkiáltásokat írtak nekünk. 

Fogalmam sincs, milyen technikával készült az egész, de úgy jó, ahogyan van.  

Az is tetszik, hogy végre a mi iskolánk is csatlakozott ehhez a díszítési lehetőséghez, 

amelyet már több közösségi portálon láttam.  

Szerintem a többieknek is tetszik, mert látom, hogy nap mint nap megállnak a lépcső 

alján, és végigolvassák a „fokokat”. 

Jutka néni pedig megkért: írjam le a gondolataimat, ha már én fotóztam.  

Ilyen volt: 

    



 

Hála a szülőknek, a pénteki napon, amikor diák már nem volt az épületben, nekiálltak a 

munkának, s valami új született. 
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